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1. Valg af dirigent: 

Ulla Dalsggaard, som kunne konstatere at generalforsamlingen er retmæssigt indkaldt. 

2. Formandens beretning: Formanden berettede om begivenhederne i foreningen i det 

forgangne år.  

Heriblandt at der er kommet en afslutning på vandløbssagen, og at bestyrelsen sammen 

med Bisnap nord har indledt et samarbejde, om at skulle oprense grøfter og dræn. 

Status på retssagen vedr. den ulovligt opsatte bom, samt om hvilke møder bestyrelsen har 

deltaget igennem året. 

Til formandens beretning blev der stillet følgende spørgsmål: 

Kan der rettes kontakt til Thorkild Kristensen vedr. gamle arkiver i forbindelse med 

udstykning. Bestyrelsen vil undersøge dette. 

Hvor længe kan man trække sagen vedr. bommen inden denne forældes? Bestyrelsen har 

fra advokaten fået at vide at sagen ikke forældes når den er igangsat. 

Herefter blev beretningen godkendt. 

3. Kasserens beretning fremlæggelse af regnskabet: 

Da kasseren ikke havde mulighed for at være tilstede på generalforsamlingen fremlagde 

formanden regnskabet i kasserens fravær. 

Der var indbetalt kontingent fra 82 grundejere. 

Der blev fra en af grundejerne konstateret en fejl i regnskabet. Der blev fra bestyrelsen 

redegjort for denne som skyldtes en tastefejl i opstillingen.  

Herefter blev regnskabet godkendt.  

4. Forslag fra bestyrelsen: 

Fastsættelse af kontingent for 2019 ændres ikke. Forslaget vedtaget. 

Bestyrelsen foreslår at vi udmelder os af landsorganisationen grundet kontingentbeløb 

opgjort mod hvad vi får for dette. Det er i stort set kun forsikringen igennem foreningen, 

som bestyrelsen mener vi har gavn af.  

Det besluttes at bestyrelsen har mandat til at udmelde foreningen, dog med den betingelse 

at der oprettes en erstattende forsikring. 

5. Forslag fra medlemmerne: 

Der var indkommet flere forslag. 

Forslag om ikke grøfterne kunne renses og klippes, bestyrelsen vil arbejde videre med det. 

Forslag om at dræn kunne gennemspules og kontrolleres, bestyrelsen er i gang med dette. 



Forslag om at medlemmerne klipper bedre til langs brandstier og veje. Bestyrelsen kan kun 

opfordre til at man får det gjort. Og vil arbejde på at der langs stamvejen bliver klippet.  

 

Der spørges til mere information fra bestyrelsen til medlemmerne. Bestyrelsen orienterer så      

ofte det er muligt og når der er noget nyt. 

Nr. 20 klager over vand på sin grund når det har regnet. Han spørger til hvad bestyrelsen vil 

gøre ved dette og om der er en tidsplan for det. Bestyrelsen svarer at det er op til hver enkelt 

lodsejer selv at afvande sin grund. Man skal dog huske at ansøge kommunen og underrette 

bestyrelsen inden man ændre eller tilkobler dræn fra sin grund til foreningens drænet eller 

grøfter. Bestyrelsen gav i samme forbindelse nr. 20 lov til at grave et dræn ud og aflede vand 

fra sin grund til grøften. 

6. Valg til bestyrelsen 

På valg var Tommy Keilstrup, John Bragenholt Christensen (Genvalgt), og Pia Faldborg 

(Genvalgt) og nyt medlem blev fra nr. 111 Allan Pedersen. Som suppleanter blev valgt: nr. 

91 Birgitte Jensen, og nr. 40 Erik  

Ulla Dahlsgaard blev genvalgt som revisor. Og nr. 67 Knud Erik valgt som revisorsuppleant. 

7. Eventuelt  

Der blev spurgt til om man evt. kunne fælde nogle af træerne ved sportspladsen, således 

man kan se at det er en sportsplads, som kan bruges af alle og enhver, samt om ikke man 

kunne lave nogle nye mål.  

Der tages kontakt til et firma med henblik på at få fældet og fliset træerne.  

Der blev også orienteret om vores nye hjemmeside som er www.skovshoved.org 

Derpå blev der takket af og generalforsamlingen sluttet.   
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